
 
 

 

 

 

 

 

Bästa medlem! 

Det har varit ett mycket annorlunda år för oss alla. Inga föreningsträffar, 

munskydd och restriktioner av många slag. Nu kan vi ändå börja se ljus i 

tunneln, vi har alla fått vår första vaccinspruta och de flesta av oss får andra 

sprutan i juni. 

Tyvärr är inget som förr när det gäller våra utrymmen I Uncan. Uncan är inte 

mera vår fasta punkt där vi kan koka kaffe och förvara föreningens 

tillhörigheter. Kulturinstitutet har enligt beslut av politikerna tagit över 2/3 

av Uncan, också gymnastiksalen disponeras nu av Kulturinstitutet. Våra 

månadsmöten kommer fr.o.m. hösten att arrangeras i Snåresalen. Men 

glädjande nog fick vi just veta att vi ännu får hålla våra aktiviteter i 

gymnastiksalen som förut. 

Alla medlemmar har med utskicket av EP-extra nr fått inbetalningskort för 

medlemsavgiften. Bifogat finns också kontaktuppgifter till styrelsen. Tag 

gärna kontakt om det är något Du undrar över eller om Du har tips och idéer 

för verksamheten! 
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